

Title (en)

Calendar, in particular an upright calendar.

Title (de)

Kalender, insbesondere Standkalender.

Title (fr)

Calendrier, en particulier calendrier disposé verticalement.

Publication

EP 0261434 A2 19880330 (DE)

Application

EP 87112446 A 19870827

Priority

DE 8625385 U 19860923

Abstract (en)

In a long-term calendar, it is necessary for reasons of space to print the calendar on both sides of the sheets. The holder (10) must therefore be suitable for receiving a stack of loose (calendar) sheets (12). For this purpose, it is proposed to develop the support plate (15) of the holder (10), which support plate is provided with opposite limbs (19, 20) for holding the rear wall (11) of the calendar, in such a way that a receptacle for the (calendar) sheets (12) is arranged between the limbs (19, 20), which receptacle preferably consists of extensions (47) of the limbs. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem längerwährenden Kalender ist es aus Platzgründen notwendig, die Blätter auf beiden Seiten mit dem Kalendarium zu bedrucken. Der Halter (10) muß daher zur Aufnahme eines Stapels loser (Kalender-)Blätter (12) geeignet sein. Hierzu schlägt die Erfindung vor, auf einer Tragplatte (15) des Halters (10), die mit gegenüberliegenden Schenkeln (19, 20) zum Halten der (Kalender-)Rückwand (11) versehen ist, so weiterzubilden, daß zwischen den Schenkeln (19, 20) eine Aufnahme für die (Kalender-) Blätter (12) angeordnet ist, die vorzugsweise aus Schenkelverlängerungen (47) besteht.

IPC 1-7

B42D 5/04

IPC 8 full level

B42D 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 5/043 (2013.01); **B42D 5/045** (2013.01)

Cited by

EP0333895A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0261434 A2 19880330; EP 0261434 A3 19881117; EP 0261434 B1 19920708; AT E77989 T1 19920715; DE 3780241 D1 19920813;
DE 8625385 U1 19870212

DOCDB simple family (application)

EP 87112446 A 19870827; AT 87112446 T 19870827; DE 3780241 T 19870827; DE 8625385 U 19860923